
Aanvullende vragen fractie Lijst Ter Heide mbt grondprijzen.   

 

1. Is de vaststelling van de grondprijzen van gemeentelijk bezit een bevoegdheid van de 
raad of van het college? 

2. Indien het een bevoegdheid van de raad is, wanneer zijn en voor welke waarden zijn die 
kavelprijzen voor het laatst vastgesteld? 

3. Kan het college zonder raadplegen van de raad, de door de raad vastgestelde prijzen 
wijzigen en zo ja, op grond van welke bepaling?  

4. Wat waren in 2012 voor de raad uitgangspunten bij de toen vastgestelde grondprijzen?  

5. Zijn deze uitgangspunten sindsdien al of niet op voorstel van de raad gewijzigd? 

6. Heeft het argument van staatssteun in 2012 of daarna een rol gespeeld bij de 
besluitvorming? 

7. Klopt het dat er in 2012 door diverse partijen aan het college is gevraagd de grondprijzen 
jaarlijks te herijken?  

8. Klopt het dat het college het verzoek daartoe niet heeft ingewilligd omdat ze onze 
inwoners niet met onnodig hoge grondprijzen wilden opzadelen?  

9. Tot wanneer hebben de in 2012 vastgestelde grondprijzen op de website van de 
gemeente gestaan, ook voor de verkoop van kavels in Oldeberkoop? 

10. Klopt het dat veel van de gegadigden uit onze gemeente zijn afgehaakt omdat ineens 
bleek dat de grondprijzen bijna verdubbeld waren?  

11. Durft het college het aan om zonder een nieuw raadsbesluit op 3 juli over te gaan op 
loting tussen de gegadigden? 

12. Kan het college zich voorstellen dat ondergetekende het gevoel heeft dat de raad ten 
onrechte is gepasseerd bij de vaststelling van de kavelprijzen en dat de antwoorden op 
eerder door mij gestelde vragen tot het stellen van deze vervolgvragen heeft geleid?  

13. Is het college bereid om Mededeling aan de raad 1181 alsnog om te zetten in een 
raadsbesluit om te kijken of de raad het eens is met de ‘al of niet geldige’ 
collegebesluiten?    

 


